
Bestyrelsesmøde 
2023.09.28 klokken 17.00 – 20.00 
 

Afholdes på LBO 
 

 Punkter:  Referat: 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

Godkendt.  

2. 

 

Nyt fra elevråd, 

medarbejdere og 

ledelse.  

Kort præsentation af medlemmerne.  

Elevrådet : ønsker en tur med  hele skolen et fælles 

sted. Og en tur kun for elevrådet. 

Første møde var i mandags. 

-  Der er ønske om bolde i hallen og i klasserne. 
- Ønske om en mikroovn til at varme evt. 

rester. Per lover at få afdækket behovet og 
finde en evt. løsning.  

- Gerne flere træ heste.  
- Flere huler/gemmesteder. Uden for.  
- Landsbyfesten at der kommer en slushice 

maskine.  
- Per kikker lidt på, muligheder for tur for 

elevrådet.  
- Per snakker med Sofie om, bestyrelses ønsker 

for hvad de også kan snakke om i elevrådet. 
 

Lærergruppen : 

- Udfordringer med PC´er til dansk test.  
- 6 årgang har haft besøg af alle 6 årgange - 

idrætsdag. Stor ros til alle for afviklingen.  
- Bornholm rigtig god tur. Næste år. Skal 5/6 

årgang afsted sammen. Det er et rigtig godt 
sted, vi bor på Bornholm.  

- Alle er godt i gange med de nye klasser. Det 
er forløbet over al forventning. I Mars bruges 
der deletimer, der er mange børn og for at 
kunne differentiere bedst mulig. Det går rigtig 
godt 

Dagtilbud:  

 Lise : Vi har en udfordring med børn til kl 16 om 

fredagen. Personalet har fri kl. 16 men kommer 

sjældent ud ad døren til tiden. Josephine siger noget 

om det på forældremødet.  

Vi arbejder stadig på at få de nye grupper 

(Regnbuen og stjernen) i BHV.  



Josephine :  

Vuggestuen har lavet en gruppe med de 10 ældste 

børn. De voksne roterer på den gruppe.  

Årsagen er blandt andet - nye regler for oprykning til 

BHV.  

 

- Børnetallet er forsat stigende og ligger godt.  
- Der er udvikling af rummene, så de lægger op 

til lege kroge og hjørner. ( både inde og ude) 
- Ny mand starter på mandag og skal gerne 

være med til at støtte op om mere udeliv.  
- Kvalid forsætter.  
- Vi har god plads i BHV. Med rummet i 

skoledelen. Det kan fortsat tænkes ind.  
- Personalet sygemeldinger. Det går fortsat 

godt og fremad.  
 

Køkken :  

Det er fortsat en udfordring at få det til at hænge 

sammen. Der er møde hver fredag med dem fra køkkenet.  

Pedellerne træder til - det går rigtig godt.  

Der er mega ros til dem, der træder til. 

 

Per:  

- Der er lavet budgetforlig. Skoleområdet bliver 
tilført flere midler. Skoledelen har ligget lav i 
de forrige år.  
Det kan give ca. evt. 60.000 kr. til 
Landsbyordningen 
 

- Dagtilbuddet skal skæres 0,5 time om ugen i 
åbningstiden. Det er endnu ikke besluttet, 
hvor beslutningen skal ligge.  

- Tilflytter til 0 årgang og en elev der er 
fraflyttet.  
 

- Lærergruppen skal afsted den 29.  
skolebesøg, der kan blive brug for forældre 
hjælp.   
 

- En lærer går på orlov, der kommer en 4 års 
lærerstuderende kommer til at overtage 
skemaet.  
 

- Fælles distrikt (Voerladegård, Hvirring, Hylke 
og os. ) på bygningsdrift og rengøring.  



Der er stadig ikke afklaring på rigtig mange 
områder. Men det er helt sikkert at vores 
Pedel kommer i en fælles pulje.  
Det er ikke umiddelbart ikke en sparerunde, 
men der er bygninger, som pt. Ikke bliver 
vedligeholdt. Så det kommer til at give god 
mening at lave en fælles pulje.  
Vi må afvente, at se hvad det kommer til at 
betyde for Landsbyordningen.  

 
- Per er ved at søge midler til at lave 

overdækket uderum i sammenhæng med 
skolehaver.  
Det er vigtigt, vi er enige om, hvad der skal 
bygges og hvad det skal bruges til.  
Det som er ønsket lige nu, er uderum som er 
overdækket og kan bruges af alle. Det skal 
give mulighed for mere udeundervisning, 
fokus på madens vej fra jord til bord, bære 
dygtighed og praksisfaglighed. 

 

 

- Møde med børn og unge udvalget i uge 40 
Per deltager. .  

3. Minimumsnormerin

ger 

- Josephine 

fortæller om 

de nye 

minimumsno

rmeringer 

der træder i 

kraft pr. 1. 

jan 

Sættes på igen, som punkt igen til næste møde.  

 

Hvad betyder det evt. personale normeringer i 

dagtilbuddet. ?? 

 4.  Dialogmøde 

- Lea giver 

opdatering 

på muligt 

oplæg 

Hvordan giver vi et oplæg, som kan fange både 

personale i dagtilbud og i skolen.  

Lea vil gerne give et oplæg om børns nervesystemer, 

Hvordan det påvirker os( børn, forældre og 

personale)- hele vejen rundt. Oplægget har nogle 

gode spørgsmål ind i dialogen om det.  

Bestyrelsen siger ja tak.  

Overveje hvordan kommer det til at give værdi hele 

vejen rundt i forhold til deltagerne 

Hurtigt ud med invitation og emne.  

Skal alle med i dialogmødet 



Gruppen kommer til at bestå af  

Lea, Maria, Lise og Lærke.  

 

5.  SPARK 

- Vi havde 

møde tirsdag 

d. 19. 

september, 

ledelsen 

giver en 

status. 

 Vi arbejde mere med komme ind til hvad 
Kerneopgaven er.  Det er spændende at arbejde 
med.  
Der var fokus på at komme hele vejen rundt.  
Det samlede børneliv.  
Medarbejder, børn, forældre.  
 
Det bliver præsenteret på Pædagogisk Rådsmøde. 
Der skal alle være med til at komme endnu tættere 
på, hvad Kerneopgaven er.  

At komme6. Struktur dagtilbud 

og skole 

- Ledelsen 

giver en 

status 

Se oven over i meddelelser.  

7. Tema for 

bestyrelsens 

arbejde 

- Per kommer 

med forslag 

til procesplan  

Per, Julie, Helle og Josephine har en aftale med ” 

Clavis”  i kommende uge. Som kan hjælpe ind i en 

kommende proces.  

Bestyrelsen får mere at vide på næste møde.  

8. Budgetudvalg 

nedsættes 

Julie, Anette (hvis hun vil og kan – ellers Helle). Per.  

9. Kommunikation til 

forældre dagtilbud 

Der mangler mere info fra stuerne.  Specielt fra 

børnehaven. Ens service fra alle grupper. 

Der skal komme et brev minimum en gang om 

måneden.  

Skal indeholde noget om, hvad der sker på stuen. 

hvem kommer og går. Hvad prioriterer vi at arbejde 

med på stuen.  

Josephine kommer med et udspil på kommende 

personalemøde.  

Stadig - kommunikation fra Josephine. Det er fint med 

hver 14´s dag 

 

10. Evt. Jonas og Louise siger noget på forældremødet i næste 

uge. Både de og trivsels rådet vil gerne sige noget 



11. Punkter til næste 

møde 

Se oven over i dagsorden.  

 
 

 
 
Årshjul bestyrelsen Landsbyordningen Ejer 
Bavnehøj  
  

Måned  Faste punkter  2023-2024 Årets punkter  

August onsdag 2023.08.23 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Årshjul revideres  

Bestyrelsen konstituerer sig 
(hvert andet år)  
  

September torsdag 2023.09.28 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Procesplan for arbejdet med 
nye principper 
Udvalg der kigger budget 
nedsættes 
  

Forberede dialogmødet til 
februar 
Struktur dagtilbud + skole 

Oktober mandag 2023.10.30 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Trivselshandleplaner 
 

Arbejde med bestyrelsens 
tema 
 
Opfølgning på dialogmøde 
med politikerne 5. Oktober 
 
Nationale overgangstest 
 

November tirsdag 2023.11.28  
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Ledelsen fremlægger oplæg til 
ny styringsramme. 
Børnetalsprognose – og 
konsekvensen her af –hvilke 
muligheder har vi.   
”Rigets tilstand – økonomi” 
  

Struktur dagtilbud + skole 
 
Oplæg om KVALid 
 

December onsdag 2023.12.13 
  
  

 
Medarbejdere og ledelse 
informerer  

Meddelelsesbogen 
Oplæg om KVALid 
 



 
Julefrokost, halvt møde  

Januar torsdag 2024.01.18 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Forberedelse af dialogmøde 
februar.  
 

Forberedelse af dialogmøde 
februar forældre og personale  
  
Årlig skoleudviklingssamtaler. 
 
Struktur dagtilbud + skole 
 
 

Februar torsdag 2024.02.22 
  

Dialogmøde med forældre 
og personale  
  

  

Marts mandag 2024.03.11 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Regnskab-budget fremlægges  
Evaluering af dialogmøde 
  

Forberede valg til bestyrelsen  
 
Opdatering på arbejdet med 
bestyrelsens tema 
  

April tirsdag 2024.04.23 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Timefordelingsplan  

Struktur dagtilbud + skole 
 

Maj onsdag 2024.05.22  
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
 

Den styrkede pædagogiske 
læreplan i dagtilbud/faglighed 
i dagtilbuddet 
   
  

Juni torsdag 2024.06.20 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Fremlæggelse af trivselsdata 
for skoledelen, elever.   
Ny temaer til det kommende 
skoleår.  
Navne sættes på medlemmer 
til næste skoleårs 
forældremøder.  
Ny skolestruktur  
 
 Sommerfrokost, halvt møde  
 

 

 

 
 

 


